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Furnes fotball 

Styrets beretning for 2022 

 

Styret i 2022 har bestått av: 

- Leder:   Vegard Engebretsen  
- Nestleder: Linda Lunde 
- Medlem: Jan Erik Pettersen (Trakk seg grunnet personlige årsaker i august) 
- Medlem: Monica Rønning 
- Medlem:  Helge Moseby 
- Medlem:  Karina Koteng 
- Medlem: Håvard Hammertrø 
- Medlem: Elise Berger 
- Vara   : Karianne Dæmroen  
- Vara   : Simen Haugen 

 

 

Styremøter: 

Det har i løpet av 2022 blitt avholdt 7 styremøter. Det har også vært avholdt møter i de forskjellige 
utvalgene. Det har vært både fysiske og digitale møter. 

Korona: 

I 2022 så slapp vi mer eller mindre unna covid, dette har vært det første året siden 2019 med mer 
eller mindre normal aktivitet 

Økonomi: 

Regnskapet viser en omsetning hittil i år på kr 2.261.556,-  og et overskudd hittil i år på kr 651.480, 
-.  
Omsetningen har økt med kr 360.252,- sammenlignet med i fjor, mens resultatet har økt med kr 
284.412,-.  
Driftskostnadene pr oktober er på kr 1.410.529,- hvor de var på  kr. 1.334.443,- på samme tid i 
fjor. Driftskostnadene i 2022 har dermed økt med kr. 76.086,- i forhold til 2021. 
Noe av økningen i driftskostnadene skyldes økt innkjøp av varer til kiosken (da dette har vært et 
normalår), økte strømpriser, samt økte kostnader til 
påmeldingsavgifter og dommerregninger. 
Det er mottatt til sammen 61 959 kr i strømstøtte hittil i 2022. Beløpet er ført som en kostnadsre-
duksjon mot konto 6320. Allikevel er strømkostnadene i 2022 over dobbelt så mye som 2021 
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Representasjon: 

Klubben har gjennom året vært representert på trenerkurs i regi kretsen. Klubben har også hatt 
kandidater blant spillere i både krets, sone, team og Equinor Landslagsskole vi har også vært re-
presentert i samarbeidsmodellen til Ham-Kam. 

Vi hadde i 2022 også første runde i NM på Gaalaas, dette ble en kjempe fotball fest for alle i 
bygda. 

Det ble satt ned en gruppe mennesker som jobbet sammen for å få til dette. 

Styret har også deltatt på ledersamlinger i regi kretsen samt forbundstinget med NFF 

 

Sportslig: 

Se egen beretning. 

Aktivitetsutvalg: 

Se egen beretning. 

Fairplay komiteen: 

Se egen beretning. 

 

Økonomiske tiltak: 

Årets klubbdugnad var salg av sokker og boksershortser, noe som ble tatt godt imot. 

Sponsorinntektene ble noe mindre enn i 2021, dette kan forklares med tøffe tider for våre samar-
beidspartnere. Inntektene ble 1500 – lavere enn i 2021, klubben trenger likevel en eller flere dedi-
kerte personer i rollen som «sponsoransvarlig» 

Styret har i 2022 prøvd å finne de rette menneskene til å kunne jobbe med marked, dette arbeidet 
er ikke ferdig og styret må få dette på plass i 2023. 

Klubbens baner og klubbhus har blitt mere brukt i 2022 kontra 2021. 

 

Klubbhuset: 

Klubbhuset har fått mer utleie i 2022. 
Vi ser at det begynner å nærme seg en del oppgraderinger. 
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Kiosksalg: 

Kiosken er mer eller mindre tilbake til normalen etter to år med covid, omsetningen har økt med 
ca 160.000,- 

 

Fotballskoler: 

Furnes excel academy ble ikke gjennomført i 2022, men vi ser på løsning for dette i 2023 

Tine fotballskole ble gjennomført i juni og ble som vanlig en ubetinget suksess. Det er fantastisk å 
se hvor godt miljø denne skolen skaper på tvers av årganger, ferdigheter og kjønn. 

 

Sosiale tiltak: 

Det har vært gjennomført noe sosiale tiltak i 2022 lagvis, i form av grilling og ulike aktiviteter. 

Vi hadde en avslutning for lagene i barne- og ungdomsfotballen i hallen 

 

Aktivitetsavgift og medlemsavgift: 

Det ble ikke vedtatt noen økning i avgiften for 2023. 

 

Baneanlegg: 

Vi ser at det er økt aktivitet på anlegget og det er en glede for styret å se all den aktiviteten som er 
på vårt anlegg. 
Merker også veldig godt at vi har fått oss hall, slik at mange benytter seg av denne til organisert 
trening. 
 

 

Styret 


